
Protokół 4/15 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji oraz Komisji Rolnictwa, Ekologii i 

Gospodarki Terenami Rady Miejskiej w Paczkowie z dnia 19 lutego 2015 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Rolka – Burmistrz Gminy Paczków. 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

3. Maria Brodziak – Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Urzędu 

Miejskiego w Paczkowie, 

4. Diana Vitasek – Pracownik ds. Promocji Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

5. Władysław Krótkiewicz – sołtys Gościc, 

6. Janina Pomietło – sołtys Kozielna, 

7. Helena Majka – sołtys Trzeboszowic, 

8. Janina Żak – sołtys Unikowic, 

9. Urszula Bednarz – Borys – sołtys Ściborza, 

10. Stanisława Grabowska – sołtys Wilamowej. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000, a zakończyło się o godzinie 1230. Wszystkich 

obecnych powitał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami Piotr 

Biernat, który został wybrany na przewodniczącego posiedzenia. 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Spotkanie z sołtysami – podsumowanie kadencji sołtysów 2011-2015.  

2. Zapoznanie się z przedsięwzięciami w obszarze promocji gminy w roku 2014 r.  

3. Sprawy bieżące. 

Do pkt 1.  

Przewodniczący posiedzenia poprosił o przedstawienie sprawozdań z realizacji funduszu 

sołeckiego, odnowy wsi w mijającej kadencji. 

Sołtysi przedstawili sprawozdania ze swojej działalności, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

J. Pomietło poinformowała, że w Kozielnie zakupiono i zamontowano ławki, doposażono 

plac zabaw, doposażono świetlicę wiejską, wykonano projekt drogi gminnej. Kwota, którą 

otrzymano z Urzędu to 13.129 zł. Wykonano prace na rzecz poprawy wyglądu i estetyki 

 



sołectwa. Organizowano festyn AERO PIKNIG. Brano udział w dożynkach gminnych i 

parafialnych. Praca mieszkańców została wyceniona na 29.500 zł. praca sprzętu 4.750 zł. 

materiały 1.200 zł. Ogólnie w 2011 r. mieszkańcy wykonali na sołectwie prace na kwotę 

29.230 zł. natomiast 10.953 zł. otrzymano z Urzędu. W roku 2012 praca mieszkańców 

wyniosła 26.170 zł. z Urzędu otrzymano  13.837 zł.  W 2013 r. praca mieszkańców wyniosła 

31.000 zł., natomiast 13.199 zł. otrzymano z Urzędu. W 2014 wypracowano 35.450 zł. Gmina 

dała 15.000 zł. Dodała, że praca sołtysa jest bardzo ciężką pracą, często niedocenianą, ale 

dzięki pracy sołtysa, rady sołeckiej i mieszkańców sołectwa wyglądają coraz piękniej. 

K. Motyka poinformowała że w miejscowości Trzeboszowice wykonano elewację budynku 

szkoły podstawowej, pomalowano salę gimnastyczną. Wyposażono dz. nr 410 w plac zabaw. 

Zakupiono książki do biblioteki. Wyposażono plac zabaw w siłownię zewnętrzną. Zakupiono 

elementy zabawowe na plac szkolno – przedszkolny w Trzeboszowicach. Wykonano 

podłączenie wody na placu festynowym. Ogrodzono i zagospodarowano plac w parku. 

Wycięto drzewa, które zostały przekazane instytucjom gminnym. Wykonano wejście z 

krawężników do parku. Wykonano 10 ławo stołów z siedziskami. Organizowano imprezy 

okolicznościowe. Mieszkańcy wspólnie wypracowali 28.295 zł. jest to praca mieszkańców 

oraz sprzętu. Ponadto poinformowała, że wiele rzeczy na wsi zostało wykonanych z pomocą 

sponsorów. 

W. Nowakowska poinformowała, że w Kamienicy zakupiono i zamontowano siłownie 

zewnętrzne za 12.000 zł. zakupiono materiały potrzebne do remontu szkoły podstawowej 

10.000 zł., zakupiono stół obiadowy do wiejskiego domu kultury 2.200 zł. zakupiono 

materiały do remontów mostów przy drogach gminnych. Zmodernizowano place zabaw, 

wybudowano toaletę przy kaplicy cmentarnej. Organizowano imprezy okolicznościowe oraz 

dziady noworoczne, kiermasz wielkanocny. Wykonano prace porządkowe na wsi odnowiono, 

wyczyszczono i pomalowano 26 mostów oraz dwa przystanki. W sołectwie wypracowano 

kwotę razem z funduszem sołeckim 47.000 zł. Natomiast razem z niematerialnymi to kwota 

74.196 zł. Jeżeli chodzi o środki związane z organizacją przedsięwzięć niematerialnych to 

20.000, praca sprzętu 750 zł. praca mieszkańców 35.900 zł. Razem środki otrzymane z 

Gminy, oraz wypracowane przez mieszkańców są na ogólną kwotę 115.335 zł. 

Poinformowała, że wszystkie prace wykonywane na wsiach mają za zadanie odnowę wsi. 

U.Bednarz – Borys poinformowała, że w sołectwie Ścibórz wykonano remont świetlicy, 

zakupiono wyposażenie do kuchni na 40 osób, położono odwodnienie na 160 metrach 

długości, zakupiono i zamontowano ślizgawkę na obiekcie „Wodnik”. Organizowano również 

imprezy okolicznościowe, festyn „Noc świętojańska”, brano udział w AERO PIKNIKU, oraz 

 



w dożynkach gminnych. Praca mieszkańców wraz z kosztami pracy sprzętu to 26.050 zł. 

Łączna wartość przedsięwzięć to kwota 39.209 zł. Wkład Gminy 13.159 zł.  

S. Grabowska poinformowała, że w sołectwie Wilamowa w 2011 r. rozbudowano remizę 

strażacką, w kolejnych latach doposażano tą świetlicę powstałą przy remizie. W 2014 r. 

zakupiono wyposażenie placu zabaw. Wypracowano kwotę 37.000 zł. 

W. Krótkiewicz poinformował, że w sołectwie Gościce, z budżetu Gminy otrzymano 16.784 

zł. Poinformował, że zakupiono elementy na prac zabaw, 4.000 zł. zakupiono tablicę 

informacyjną, zakupiono stroje za 2.000 zł. dla koła gospodyń wiejskich, zakupiono stroje 

sportowe dla OSP 1.000 zł. zakupiono regał do domu kultury 1.000 zł. zakupiono sprzęt 

sportowy dla dzieci do świetlicy za 500 zł. oraz zakupiono namioty i stoły wraz z ławkami za 

kwotę 6.784 zł. Organizowano imprezy okolicznościowe, turnieje.  

J.Żak poinformowała, że w sołectwie Unikowice wyremontowano pomieszczenia w świetlicy 

wiejskiej, dokupiono elementy na plac zabaw. W zeszłym roku zamontowano dwa elementy 

siłowni zewnętrznej, zakupiono grę kółko i krzyżyk, zamontowano ogrodzenie od strony 

rzeki. Mieszkańcy wypracowali 11.400 zł. z Urzędu otrzymano 13.700 zł. Ponadto 

organizowano imprezy okolicznościowe, uczestniczyli w dożynkach parafialnych, gminnych 

w kiermaszu bożonarodzeniowym. 

W. Kurowska poinformowała, że w sołectwie Stary Paczków wykonano remont świetlicy 

wraz z terenem przyległym, zakupiono namioty Wartość tych przedsięwzięć jest na kwotę 

25.693 zł. z czego fundusz sołecki wyniósł 17.214 zł. Otrzymano również 1.000 zł. z Powiatu 

i 1000 zł. z Gminy. Organizowano imprezy okolicznościowe, festyny, uczestniczono w 

dożynkach parafialnych i gminnych, porządkowano wieś, wykaszano tereny zielone. Wartość 

prac mieszkańców 18.300 zł. 

P. Biernat poinformował, że w sołectwie Ujeździec w zeszłym roku zakupiono karuzelę na 

plac zabaw 4.000 zł., zakupiono namiot 3.500 zł., wykonano ogrodzenie boiska LZS 7.900 

zł., zakupiono wyposażenie do świetlicy wiejskiej 500 zł. Łączna wartość przedsięwzięć 

materialnych to kwota 15.900 zł. wkład mieszkańców to 10.500 zł. 

M. Brodziak poinformowała, że w miejscowości Frydrychów wyremontowano świetlicę, z 

Gminy środki były w kwocie 1.200 zł. praca sołecka 3.860 zł. Zakupiono płyty na drogę koszt 

10.000 zł. Organizowali imprezy okolicznościowe. Jeżeli chodzi o sołectwo Lisie Katy to 

wyposażono świetlicę wiejską na kwotę 6.200 zł. Zakupiono namiot na plac rekreacyjny 

1.000 zł. Organizowano imprezy okolicznościowe oraz brano udział w kiermaszu, festynach, 

dożynkach. W 2014 r. sołectwo otrzymało 8.051 zł. z Urzędu w ramach funduszu sołeckiego, 

praca mieszkańców wyniosła 5.470 zł. 

 



K. Motyka w imieniu Komisji złożyła podziękowania dla wszystkich sołtysów, za minioną 

kadencję i za pracę jaką włożyli w sołectwa. 

E. Szlosek również podziękowała sołtysom, oraz mieszkańcom za ich wkład w to, że sołectwa 

są coraz piękniejsze. 

W. Krótkiewicz podziękował pracownikom Urzędu Miejskiego za współpracę i udzieloną 

pomoc. 

J. Żak zadała pytanie jak wygląda sprawa robót publicznych, czy osoby mają się zgłaszać do 

Burmistrza? 

Burmistrz odpowiedział, że na razie nie będą przyjmowani pracownicy na roboty publiczne i 

staże. Złożono zapytanie do wszystkich jednostek czy jest zapotrzebowanie na staże i roboty 

publiczne. Chcieliby zaplanować na tereny wiejskie 12 miejsc. Ale została wprowadzona 

efektywność, czyli za miesiąc zatrudnienia Starostwo chce, aby na miesiąc ci pracownicy 

zostali zatrudnieni przez Gminę. Przy 100 bezrobotnych byłby to koszt 210 tyś zł. Gmina nie 

byłaby w stanie tego zrealizować. Otrzymano dwa staże. 

W. Krótkiewicz poprosił, o to, aby były konsultacje z sołtysami, gdyż jeżeli sołtysi mają 

nadzorować pracę tych osób w sołectwach to są zorientowani, jak dana osoba pracowała 

wcześniej będąc na robotach publicznych. Nie wszyscy się nadają do prac na wiosce. Bo nie 

sztuką jest żeby przyszła osoba, która przyjdzie rano i nic nie będzie robić, bo nie umie 

grabić, kosić, ani łopaty trzymać. 

Burmistrz dodał, że osobom, które ubiegają się o roboty publiczne powiedział, że mają udać 

się do sołtysów, czy też kierowników jednostek, w których dane osoby pracowały, bo nie on 

będzie nadzorował tych pracowników przez okres miesiąca. Jeżeli przychodzi bezrobotny i 

prosi o pracę, a okazuje się, że na picie ma i na inne używki też, to niestety nie otrzyma on tej 

pracy dopóki nie stanie on na nogi i się nieogarnie. 

J. Żak zadała pytanie, czy już jest podpisana umowa na naprawę oświetlenia ulicznego, gdyż 

w Unikowicach na wjeździe do miejscowości od 16 stycznia br. nie świeci lampa. Kolejne 3 

lampy mrugają więc za chwilę też zgasną. 

Burmistrz odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma podpisanej umowy. Gdy przyszedł do 

Urzędu to również podpisałby umowę na konserwację oświetlenia, ale dlatego umowa nie 

została podpisana, gdyż Tauron zaproponował bardzo niekorzystne stawki. Gmina Paczków 

w stosunku do innych Gmin przepłaca za te usługi. Trudno powiedzieć kiedy zakończą się 

negocjacje w tej sprawie. Poprosił o cierpliwość i zrozumienie. 

W. Kurowska zadała pytanie czy sołtysi zostali powiadomieni o spotkaniu odnośnie 

organizacji kiermaszu wielkanocnego? 

 



Sołtysi odpowiedzieli, że nie. 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o organizację takiego jarmarku to jest niemałe 

przedsięwzięcie. Zaproponował, że on wyjaśni tą sprawę z Dyrektorem. Do jarmarku jest 

jeszcze trochę czasu i będzie zorganizowane kolejne spotkanie. 

Na tym Przewodniczący zakończył 1 pkt posiedzenia. 

Do pkt 2. 

Diana Vitasek przedstawiła przedsięwzięcia w obszarze promocji gminy w roku 2014 r.  

1. Organizacja uroczystości 760-lecia nadania praw miejskich. Wspólnie z Biurem Rady, 

zorganizowana została uroczysta sesja w Ośrodku Kultury. W ramach zadania wykonano: 

1 szt. herbu gminy z PCV, promocyjny rollup o Gminie Paczków, prezentację 

multimedialną, nagrano ok. 300 szt. płyt CD z filmem o Paczkowie, zorganizowano 

uroczysty obiad.   

2. Organizacja Otwarcia Sezonu Turystycznego dla Dolnośląskiego Oddziału Polskiego 

Towarzystwa Turystyki Krajoznawczej, które miało miejsce w Paczkowie. Udział wzięło  

150 przewodników sudeckich, którzy zwiedzali miasto z atrakcjami, następnie odbyła się 

konferencja w Muzeum Gazownictwa oraz uroczysty obiad.  Przy okazji wręczono 

podziękowanie dla przewodnika, historyka Eugeniusza Mazurkiewicza.  

3. Podsumowanie akcji „Szlachetna Paczka” dla 50 osób w Restauracji „Jagienka” - usł. 

gastronomiczna. 

4. Podpisanie umów z operatorami ścieżki widokowej Bramy Nyskiej i Wieży 

Wrocławskiej, 

5. Wynajem wystaw w Domu Kata – umowa z Tomaszem Kowalem i Robertem 

Miodońskim,  

6. Ufundowanie nagrody Burmistrza dla uczestników Turnieju Wiedzy o Paczkowie  

(książki 23szt., wycieczka do Mosznej i Rogowa Opolskiego transport +zwiedzanie), 

7. Śniadanie wielkanocne dla 100 samotnych członków PZEiR, 

8. Produkcja i emisja spotu reklamowego dot. życzeń świątecznych wielkanocnych, 

9. Nagrody dla uczestników Frankestein Carp Meeting, 

10. Nagrody dla paczkowskich sportowców w ramach Balu Mistrzów Sportu w Nysie, 

11. Upominki dla uczestników happeningu „Zdobywamy Paczków”, 

12. Nagrody dla uczestników zawodów wędkarskich organizowanych na stawie przy basenie 

miejskim, 

13. Umowa na Samorządowy Informator SMS,  

 



14. Organizacja Spotkania Opiekunów Pomników Historii – 4-5 czerwiec 2014r. Temat: 

Marka pomnika historii narzędziem promocji? W ramach programu z referatami wystąpili 

przedstawiciele miast: Gdańska, Krakowa, Lublina, Poznania, Wrocławia, Zamościa, 

Torunia i Warszawy. Ponadto, uczestnicy Spotkania (konserwatorzy z całej Polski) mieli 

okazję zwiedzić Paczków i Nysę z uwzględnieniem szczególnych zabytków, jakimi są 

Pomniki Historii. Obecna była dyrektor NID, pracownicy NID i MKIDN, kancelarii 

Prezydenta RP (usł.cateringowa, zwiedzanie miasta, wynajem Sali, transport), 

15. Umowa na przedstawienie pn. „Igraszki z Katem” w związku z organizacją Pikniku 

Rycerskiego, 

16. Organizacja wizyta delegacji z Einbeck (wyżywienie, zwiedzanie, udział w Pikniku 

Rycerskim), 

17. Usł. cateringowa w związku ze szkoleniem pszczelarzy w Nysie,  

18. Fajerwerki na Noc Świętojańską w Ściborzu, 

19. Zakup nagród na festyn parafialnego zespołu CARITAS w Gościcach, 

20. 3 szt. tablic informujących o pomniku historii, 

21. Zakup aparatu fotograficznego, 

22. Wydanie przewodnika „Gm. Paczków”  – 3.000szt. 

23. Wydanie przewodnika „Paczków – Historyczna perła Opolszczyzny” – 3.000szt.  

24. Zakup art. spożywczych dla 50 osób z Niemiec – Einbeck w związku ze 100-leciem 

Parafii Kamienica, 

25. Usł. gastronomiczna dot. dofinansowania obchodów uroczystości „Święta Policji”, 

26. Usł. gastronomiczna, zwiedzanie miasta dla delegacji dziennikarzy z Ukrainy, wizyta 

studyjna OROT, 

27. Akcja Letni Patrol Radia Nysa na basenie miejskim (konkursy dla dzieci i dorosłych na 

otwarcie), 

28. Emisja spotów reklamowych na dożynki gminne, 

29. Udział w 10-leciu obchodów Nyskiej Regionalnej Izby Gospodarczej w Nysie (wystawa 

Przedsiębiorczości , braliśmy udział ze stoiskiem), 

30. Nagroda na festyn dożynkowy w Gościcach, 

31. Wydanie 2.500szt. ulotek w związku z 10-leciem w UE o najważniejszych wydarzeniach i 

inwestycjach w ostatnim dzisięcioleciu, 

32. Msze okolicznościowe (3 maja, Festyn Pogranicza,11 listopada, dożynki) 

33. Organizacja EDD – wrzesień (zwiedzanie miasta z przewodnikiem), 

 



34. Zakup materiałów do Domu Kata i Domu Przyjaźni (ręczniki, pościel, księga wpisów) 

oraz usługa prania pościeli, 

35. Nagrody dla zwycięzców Piłkarskiego Turnieju Chłopców Piłka Nożna, 

36. Pokrycie kosztów nagłośnienia i oświetlenia dla Stowarzyszenie Generacja dot. koncertu z 

okazji 11 listopada, 

37. Umowa z serwisem Polskaatrakcyjna.pl, umieszczenie atrakcji na ich portalu.  

38. Udział w targach turystycznych zorganizowanych w Bastionie w Nysie oraz na Rynku w 

Opolu „W stronę słońca”, przekazanie mat. promocyjnych na targi w Chorzowie.  

39. Udział w konkursie Najlepsza Przestrzeń Publiczna Woj. Opolskiego – otrzymanie 

wyróżnienia dla „Rewitalizacji murów obronnych wraz z wieżami bramnymi i basztami 

oraz terenem plantów miejskich w Paczkowie”, 

40. Udział w konkursie Gmina Przyjazna Turystom i Zadbany Zabytek (bez wyróżnień)  

41. Udział w konkursie pod patronem Dziennika Turystycznego „Lubimy Podróżować, czyli 

co lubi społeczność turystyczna?”, zajęcie 2 miejsca w kat. “Ulubione Miasto 2014”.  

42. Konkurs na fb dla mieszkańców i fanów,  

43. Współpraca z I programem Telewizji Czeskiej dot. nagrania odcinka magazynu 

podróżniczego Objektiv – Dolny Śląsk, 

44. Udział w kampanii „Bajkowy urlop w Polsce”, wyróżnienie Muzeum Gazownictwa.  

45. Organizacja Jarmarku świątecznego (słodycze dla dzieci, wstążki do łańcucha, transport 

stoisk, plakaty, baner), 

46. Oświetlenie świąteczne – zakup nowych lampek + usługa montażu i demontażu 

oświetlenia, 

47. Życzenia świąteczne w NTO, 

48. Wykonanie gadżetów promocyjnych - notesy dot. basenu i stadionu, pendrivy 200szt. z 

logo pomnika historii. 

49. Współfinansowanie publikacji III tom Maturzyści 1951r.       

50. Dostarczanie materiałów promocyjnych do CIT-ów, OROT-u, miejsc turystycznych np. 

Kopalnia Złoty Stok, nadzorujemy pracę CIT (bieżąca obsługa ruchu turystycznego, stała 

wymiana materiałów promocyjnych z okolicznymi centrami turystycznymi, Starostwem 

Powiatowym itp.) 

51. Prowadzenie oficjalnej strony internetowej miasta, 

52. Administrowanie kontami promocyjnymi na portalach społecznościowych Facebook oraz 

NK.  

 



53. Uzupełnianie opisów Paczkowa i tras turystycznych na darmowych portalach 

turystycznych, np. www.polskieszlaki.pl, www.dobremiejsca.pl, www.weekends.pl, 

www.nasze-miejsca.pl, itp. 

54. Współpraca z OROT (choć nie jesteśmy członkami) 

55. Bierzemy udział w projekcie WZLOT (projekt współpracy naszego LGD i czterech 

innych LGD) – zaowocuje to spacerem wirtualnym dla naszej gminy, podlinkowanym do 

naszej strony internetowej - będziemy mieć 28 panoram z terenu miasta oraz z 

poszczególnych wsi). 

Przewodniczący zwrócił się do członków Komisji czy są pytania do przedstawionego tematu? 

Ponieważ nie było pytań zamknął ten punkt posiedzenia. 

Do pkt 3. 

G. Konat odczytała wnioski przedstawiane jej przez mieszkańców: 

1. Odnośnie sposobu parkowania na ulicy Narutowicza, żeby wprowadzić sposób 

oznaczenia, że od godziny 700 do 1700 postój może trwać tylko 30 minut. Albo żeby 

ukosem parkować pojazdy, a nie jeden za drugim. 

2. Prośba od mieszkańców „50+”, żeby informacje dotyczące Gminy przedstawiać w formie 

plakatowej, gdyż informacja internetowa nie zawsze do większości mieszkańców  

dociera. Propozycja jest taka, aby ogłoszenia wisiały w oknie domu plastyka. 

3. Propozycja od mieszkańców, żeby był ustalony terminarz imprez na cały miesiąc, bo 

nieraz bywa tak, że są spotkania w tym samym czasie, o tej samej godzinie. 

4. Mieszkańcy zwracają uwagę na to, że przy drogach wjazdowych do miasta nie ma tablic 

promujących miasto. 

5. Wniosek, żeby powrócić do wydawania gazety w formie „Głosu Paczkowa”. 

6. Proszono, aby przypomnieć, że w tym roku przypada 200 rocznica urodzin Brosiga. Na 

dzień dzisiejszy żyje jeszcze przedstawicielka rodziny. 

7. Padła propozycja, żeby powołać komitet honorowy obchodów tej rocznicy. 

8. W związku z 70 rocznicą zakończenia wojny istnieje możliwość zaproszenia niedrogiego 

zespołu kresowego. 

9. Zwrócono uwagę na to, że są tablice powyborcze i że trzeba je zlikwidować. 

10. Pan H. Romańczyk dysponuje wieloma materiałami promującymi miasto i służy pomocą 

w tym zakresie. 

 



11. Wielki rozgłos otrzymała wystawa „Żywa historia kresowian”. Jest to wystawa 

zorganizowana na warunki szkolne, ale nie szata ma tu znaczenie, ale ludzie i tematy, 

które zostały poruszone. Dotychczas wystawę odwiedziło 500 osób. 

12. Paczków najbardziej „papieskim miastem”. Paczków od wielu lat promowany jest w 

Watykanie poprzez korespondencję, którą prowadzili uczniowie szkół. Do dnia 

dzisiejszego przychodzą listy z Watykanu. 

13. Wniosek mieszkańców o utworzenie społecznego komitetu do współpracy z komisjami 

Rady np. do promocji. Jest wielu mieszkańców, którzy chętnie podjęliby się pracy 

społecznej i promowali miasto 

Burmistrz zauważył, że wnioski są celne. Odpowiedział, że na te wszystkie złożone wnioski 8 

już jest realizowanych. Raczej nie będzie się wchodzić w plakaty z informacjami ponieważ 

schodzi się z ilości urzędników. To można połączyć z wydawaniem gazety, w której byłyby 

ogłoszenia, reklamy, kroniki, informacje, kącik kulturalny. Jest umówiony w tej sprawie. Jak 

będzie miał więcej informacji to przekaże jej Radzie, żeby podjęła decyzję. Zmieni się praca 

straży miejskiej, będzie zatrudniona osoba, która będzie miała do dyspozycji kamery i będzie 

czuwała za pomocą „szklanego oka” nad bezpieczeństwem mieszkańców. Ma pomysł, żeby 

kupić duży telewizor, na którym byłyby puszczane w formie slajdów ważne informacje. Ten 

ekran byłby w witrynie okna domu plastyka. Informacje byłyby przekazywane całą dobę. 

Poprosił, aby rozsądnie podejść do powoływania społecznych komitetów. To radni są 

przedstawicielami społeczeństwa i to na radnych spoczywa obowiązek kontaktu z wyborcami 

i filtrowania wniosków. Mieszkańcy muszą zaufać i dać trochę czasu, gdyż i Burmistrz i Rada 

są nowi. 

K. Motyka poprosiła, że jak Burmistrz będzie w Trzeboszowicach, to żeby zwrócił uwagę na 

to, jak wygląda boisko przy szkole. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 19 lutego 2015 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodnicząca posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Piotr Biernat

 



 
 
 

 


